
Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro sport dne 19. 1. 2022 

Přítomní členové: Ing. Ladislav Kos, PhDr. Karel Höfer (odchod 18:59), Ing. Ondřej Martan (odchod

18:06, příchod 18:51, odchod 19:22), MBA., Bc. Vojtěch Pavlík, Miroslav Tutter, MBA., Jaroslav Verner

(odchod 18:59), Jan Lejčko

Trvale přizvaný člen s hlasem poradním: Ing. Jaroslav Chvalný 

Omluvení členové: Stanislav Nekolný MBA

Hosté: Bc. Zdeněk Hübner, Petr Kubíček, Martin Benda, Tomáš Buriánek

Tajemník: MSc Barbora Stárková 

Jednání zahájil předseda v 17:02 h, přivítal přítomné a konstatoval, že Komise je usnášeníschopná. Dále

představil novou tajemnici a nového člena Komise pro sport Jana Lejčka a seznámil přítomné s

programem jednání. 

Usnesení: Zápis z minulého jednání Komise Rady hl m. Prahy pro sport 20.10.2021 byl schválen. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 1 se zdržel – 0 nehlasoval. 

Usnesení: Ověřovatelem zápisu jednání Komise ze dne 19. 1. 2022 je Jan Lejčko. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 1 se zdržel – 0 nehlasoval

Předseda představil program, navrhl předřazení bodu 4 na bod 1 a dal hlasovat o programu v následující

podobě:

1. Projednání přijatých žádostí o individuální dotace

2. Informace k připravovaném návrhu Programu podpory provozu sportovních zařízení v souvislosti se

zvýšením cen energií pro rok 2022 

3. Informace k harmonogramu dotačního řízení v oblasti sportu v rámci Programu Podpory sportu a

tělovýchovy v h. m. Praze pro rok 2022

4. Návrh tisku R-42963 k návrhu na úpravu rozpočtu v kapitole 04 a poskytnutí individuální neinvestiční

účelové dotace v oblasti sportu společnosti LETŇANY LAGOON, s.r.o. 

5. Informace k dokončené Analýze využitelnosti sportovní infrastruktury hl. m. Prahy 



Usnesení: Komise schvaluje program jednání v navržené podobě. 

Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval. 

Bylo přistoupeno k prvnímu bodu jednání - projednání přijatých žádostí o individuální dotace.. Komise

začala projednávat dvě přijaté žádosti o individuální dotace od Tělocvičné jednoty Sokol Radotín a

Sportovní klub Tempo Praha, z.s. Slova se ujal Zdeněk Hübner, který informoval, že odbor přijal

negativní stanovisko k oboum dotacím z důvodu nepřihlášení do řádného dotačního programu. 

K první žádosti od Tělocvičná jednota Sokol Radotín na MČR v badmintonu 2022 členové konstatovali,

že dle jejich žádosti podávají pozdě i přes to, že důvod pozdní žádosti je pandemie. Členové diskutovali o

žádostech o podporu týkajících se mistrovství České republiky a že by tyto akce měly být podporovány na

celostátní úrovni. Pokud by se finančně vypomohlo jedné akci, nebylo by to spravedlivé a měla by se

spíše vyčlenit částka v grantech. Bylo zmíněno, že dotace by mohla být použita na zorganizování

nadstandardní podoby akce. Konstatovalo se, že nadstandard by měla být práce sponzorů a ne veřejné

instituce. 

Bylo navrženo pozvat pana Mika a pana Knotka z Tělocvičné jednoty Sokol Radotín na další zasedání

komise k dovysvětlení situace. Komise tedy posunula rozhodnutí na další jednání. 

Komise se přesunula k diskuzi o žádosti Mistrovství České republiky v minigolfu pro rok 2022 od

subjektu SPORTOVNÍ KLUB TEMPO PRAHA,  z.s. Komise vidí větší priority v dětských akcích stejně

jako je napsán dotační program, spíše než v MČR, které má podporovat svazy a instituce na celostátní

úrovni. Bylo zmíněno, že se Komise stále vypořádává s dotacemi, které se nevejdou do dotačního

programu (např. MČR) a měla by proto zaujmout stanovisko vůči těmto druhu akcí. 

Bylo tedy navrženo, že předseda s odborem v rámci mezičasu mezi jednáními připraví pro komisi návrh

odpovědi žadatelům k dotacím, které nesplňují parametry a zašle členům komise ke komentářům.

Odpověď se poté schválí na další komisi, kde se členové vrátí k předchozím žádostem. 

O obou žádostech se tedy nehlasovalo a odsouvají se na další jednání komise. 

Další bod k projednání byla informace k připravovaném návrhu Programu podpory provozu sportovních

zařízení v souvislosti se zvýšením cen energií pro rok 2022. Zdeněk Hübner představil nový program.

Program slouží primárně pro sportoviště, kterým dodavatelé zvýšili energie. Program se týká mimořádnaé

podpory provozu sportovních zařízení, která jsou postižena zvýšením cen energií alespoň o 50 % oproti



období předcházejícímu roku 2022, a to plaveckých bazénů s minimální délkou 25 m, zimních stadionů a

ostatních sportovních zařízení na území HMP. Sportovní zařízení musí být přístupné veřejnosti a zároveň

musí sloužit k pravidelné organizované sportovní a tělovýchovné činnosti dětí a mládeže. Provoz

sportovního zařízení musí být zajištěn celoročně s výjimkou nezbytných technických odstávek. Program

musí do Rady HMP 31.1. Lhůta pro podání Žádosti je od 1. 3. 2022 do 31. 3. 2022. 

Usnesení: Komise hl. m. Prahy pro sport byla seznámena s návrhem Programu podpory provozu

sportovních zařízení v souvislosti se zvýšením cen energií pro rok 2022 a navržené znění programu

podporuje. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval. 

V rámci třetího bodu Zdeněk Hübner za odbor představil harmonogram dotačního řízení v oblasti sportu v

rámci Programu Podpory sportu a tělovýchovy v h. m. Praze pro rok 2022. Na žádostech se stále pracuje,

zatím není požadována součinnost od komise. Předpokládaný počet jednání jsou zatím tři, první na

představení, druhé na projednání a třetí na oficiální schválení. Předseda zašle návrhy termínů jednání na

únor. Finální termín pro komisi je 6.3., aby se to v Radě HMP schvalovalo 14.3. a na Zastupitelstvu HMP

24.3.  Vyhlášení je naplánované na konec dubna, ale odbor se bude snažit stihnout vyhlásit do konce

března. 

Během projednávání třetího bodu se odpojují členové PhDr. Karel Höfer a Jaroslav Verner.

Dalším bodem programu byl projednání tisku R-42963 k návrhu na úpravu rozpočtu v kapitole 04 a

poskytnutí individuální neinvestiční účelové dotace v oblasti sportu společnosti LETŇANY LAGOON,

s.r.o. Ve své žádosti LETŇANY LAGOON uvádí, že vlivem pandemických dopadů se provoz plaveckého

bazénu dostal do mimořádných finančních propadů. Výše uvedené ekonomické dopady dle žadatele není

možné v budoucnu dohnat jen obnovením provozu bazénu a jediným možným řešením je v této finanční

situaci veřejná podpora v podobě mimořádném dotace. Žádost byla žadatelem podána i přesto, že veškerá

dotační podpora byla ze strany hl. M. Prahy v minulosti poskytována v režimu de minimis, jejíž limit byl

v roce 2021 v případě tohoto žadatele vyčerpán, tj. neumožnil poskytnutí dotace v opatření III. Provoz

sportovního zařízení v rámci Programu podpory sportu a tělovýchovy v hl. m. Praze rok 2021 v

navrhované výši dle příslušných hodnotících kritérií, ale dotace musela být poskytnuta maximálně do výše

tohoto limitu, konkrétně 449 000 Kč. Pokud by nebyl žadatel omezen limitem de minimis nikterak

omezen, byla by mu poskytnuta částka o 2 160 000 Kč vyšší. Tisk bude předložen na jednání Rady HMP

24.1. 

Komise zastávala názor, že by se mělo najít systémové řešení a nemělo by se zacházet k rychlým

závěrům. I přes to ale shledala vhodné podpořit sportoviště, které je otevřené nejen pro širokou veřejnost,



ale hlavně pro školy a školky. Také konstatovala, že toto řešení není špatné a v rámci všech projednaných

možností bylo nejlepším. Apeluje se na komisi, výbor a radu, aby se zajistili vyrovnané podmínky v de

minimis.

Ondřej Martan se odpojil v 19:22 a jeho odchodem přestává být komise usnášeníschopná.

Z diskuze vyplynulo, že v Komisi převážil názor k doporučení mimořádné dotace, ale nedošla k závěru

ohledně výše podpory. V diskuzi nedošlo k hlasování z důvodu usnášeníschopnosti.

Na poslední bod programu Informace k dokončené Analýze využitelnosti sportovní infrastruktury hl. m.

Prahy nevyšel čas a proto se přesouvá na další jednání.  

Jednání Komise hl. m. Prahy pro sport bylo ukončeno v čase 20:09. Další jednání proběhne v průběhu

února. 

Ing. Ladislav Kos

předseda komise

Jan Lejčko

ověřovatel

zápisu

Barbora Stárková

tajemnice komise


